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Teraz, oprócz wsparcia woje-
wództwa w osobie marszałka 
Adama Matusiewicza, miasto 
ma kolejny argument w walce 
o „Podium“ - poparcie rządu. 
Budowa hali widowiskowo-
-sportowej Podium została 
zakwalifikowana do „Progra-
mu inwestycji o szczególnym 
znaczeniu dla sportu na rok 
2012“. Taką decyzję, dzięki 
zaangażowaniu posła Platfor-
my Obywatelskiej, prof. Jana 
Kaźmierczaka, podjęła mini-
ster Joanna Mucha. 

Resort sportu przyznał mia-
stu 15 mln zł na budowę hali. 
Suma ta stanowi jedynie kilka 
procent wartości inwestycji 
- istotniejsze jest jednak to, 
że zakwalifikowanie Podium 

jako jednej z najważniejszych 
inwestycji dla Polski stawia ją 
w zupełnie innym świetle dla 
brukselskich urzędników. 
Przypomnijmy. Hala widowi-
skowo-sportowa „Podium“, 
którą wybudować ma Polimex- 
Mostostal ma być jedną z naj-
większych hal w Polsce. Koszt 
inwestycji to niecałe 300 mln 
zł, z czego 141 mln zł stano-
wić ma unijna dotacja. 

O sprawę dofinan-
sowania i budowę 
hali Podium zapy-
taliśmy prof. Jana 
Kaźmierczaka, 
posła Platformy 
Obywatelskiej. 

15 mln na budowę 
hali Podium...
J.K. - Tak, to dzięki moim sta-
raniom Miasto Gliwice otrzyma-
ło z budżetu państwa dotację 
w kwocie 15 milionów złotych 
na dofinansowanie budowy w 
naszym mieście wielofunkcyj-
nej hali widowiskowo-sportowej 
PODIUM. 
Pani minister Joanna Mucha 
poinformowała mnie telefonicz-
ne w ubiegły czwartek, iż pod-
pisała stosowne dokumenty. 
Decyzja ta jest skutkiem spo-
tkania, które odbyło się z mojej 
inicjatywy wiosną br. Minister 
Mucha wysłuchała racji, przed-
stawionych przez prezydenta 
Gliwic i obiecała nam, panu 
prezydentowi Frankiewiczowi i 
mnie, podjęcie decyzji po EURO 
2012. Jak widać, wywiązała się 
z obietnicy jeszcze przed termi-
nem.

- Czy faktycznie 
budowa tak dużego 
obiektu w naszym 
mieście jest potrzeb-
na?
J.K. - Tak, uważam że hala PO-
DIUM jest potrzebna, zarówno 
mieszkańcom Gliwic, jak i całej 
aglomeracji katowickiej. Twier-
dzę tak jako mieszkaniec Gli-
wic, ojciec i dziadek, po wielu 
rozmowach z młodymi, a także 
„mniej młodymi”, gliwiczanami. 
Hala taka to zarówno potrzeb-
na oferta ciekawych imprez, 
nowych form aktywnego wypo-
czynku, wreszcie – co nie naj-
mniej ważne – oferta nowych 
miejsc pracy i szansa ożywie-
nia handlu i usług. Co do argu-
mentu, ze przecież niedaleko 
mamy SPODEK: tak, ale dwie 
hale w niedalekiej odległości 
to możliwość organizowania 

imprez sportowych o randze 
nawet mistrzostw świata!

- 15 milionów zło-
tych to „tylko” ok. 
5% całego budżetu 
projektu PODIUM
J.K. - Tak, wiem. Jednak zna-
czenie decyzji o przyznaniu 
środków z budżetu Państwa na 
„inwestycje o kluczowym zna-
czeniu dla polskiego sportu”, 
zwłaszcza w obecnej fazie ne-
gocjacji z Komisją Europejską, 
ma charakter (być może przede 
wszystkim?) pozafinansowy. 
Jest argumentem, który powi-
nien przekonać brukselskich 
decydentów, że ich wątpliwości 
co do celowości budowy hali 
oraz jej przyszłego użytkowania 
są nieuzasadnione.

Katarzyna Klimek

Resort sportu dofinansuje Podium
Budowa hali „Podium“ została uznana za inwestycję o szczególnym znaczeniu dla polskiego sportu. Czy ta opinia 
Ministerstwa i 15 milionów, które na tę właśnie inwestycję przyznał resort sportu pomogą przekonać brukselskich 
urzędników, że budowa hali to dobra i mądra decyzja?

- Panie pośle, udało 
się Panu zdobyć  

prof. Jan 
Kaźmierczak

Już od najbliższej soboty czyn-
ne będzie Kąpielisko Leśne 
przy ul. Toszeckiej w Gliwi-
cach. Mieszkańcy będą mogli 
korzystać z trzech różnej wiel-
kości basenów, a dla najmłod-
szych przygotowano brodzik. 
Dodatkowa atrakcja dla dzieci 
to długa na 73 metry, zjeżdżal-
nia, a także plac zabaw.

Mieszkańcy będą mogli ko-

rzystać z kąpieliska od 23 
czerwca do końca lipca, od 
poniedziałku do niedzieli w go-
dzinach od 10.00 do 20.00. 
W sierpniu natomiast do godz. 
18.00. 

- Nad bezpieczeństwem wy-
poczywających będzie czuwać 
profesjonalna grupa ratowni-
ków WOPR. 
Dla aktywnie wypoczywających 

Leśne od soboty przygotowano cztery boiska 
do siatkówki plażowej oraz 
pole do paintballa. 

Na miejscu usytuowane są 
przebieralnie, wodne natryski, 
punkt sanitarny oraz toale-
ty - informuje Miejski Zarząd 
Usług Komunalnych.

Dla wszystkich zmotoryzowa-
nych klientów kąpieliska przy-
gotowano dwa duże parkingi. 
Jeden od strony pływalni Olim-
pijczyk, drugi od strony Ośrod-
ka Leśnego.


